
 

Gradonačelnik Đaković razgovarao sa ministrom Trninićem 

09.07.2019 - 14:50

Ministar saobraćaja i veza Republike Srpske Neđo Trninić potvrdio je da
se auto-put Banja Luka -Prijedor radi i da je danas imao razgovore o
dinamici tih aktivnosti sa predstavnicima kineske firme koja je zadužena
za taj posao.

  

" Oni su već prisutni na terenu i rade svoj dio posla tako da mi je izuzetno zadovoljstvo da mogu da
otklonim sve dileme koje su se pojavile u javnosti da tu ima nekih problema", izjavio je Trninić
novinarima nakon današnjeg prijem i razgovora sa gradonačelnikom Prijedora Milenko Đakovićem.
 On je dodao da su u Prijedoru razgovori vođeni i o infrastrukturnim projektima koje je Vlada Republike
Srpske planirala da radi u Prijedoru i njihovoj realizaciji.
 " Razgovori su bili vezani i za pitanje bezbjednosti saobraćaja i jedna od najugroženijih dionica u
saobraćaju je upravo ova od Banja Luke prema Prijedoru gdje pokušavamo da određenim intervencijama
poboljšamo to stanje", istakao je Trninić.
 On je dodao da je u postupku realizacije projekat kružne raskrsnice na ulasku u grad gdje je u toku je



žalbeni postupak na tender , a vrijednost tog projekta je oko 700.000 KM što su sredstva koje je uložiti
preduzeće " Putevi Srpske" .
 " Tu su i neutrošena sredstva iz Fonda solidarnosti , tačnije od 1,4 miliona KM koliko je bilo odobreno za
Prijedor , ostalo je neutrošeno oko 740.000 KM i ta sredstva će biti upotrebljena za projekte sanacije od
poplava iz 2014.godine", istakao je Trninić.
 Gradonačelnik Prijedora Milenko Đaković je potvrdio da su razgovori vođeni o saobraćajnoj
infrastrukturi koja se očekuje u gradu Prijedoru i da će se određena pitanja riješiti u narednom periodu.
 " Konačno je riješeno pitanje da auto-put ide u daljem projektu, a dogovorili smo i dva kružna toka,
pored ovog na ulazu u Prijedor tu je i drugi kružni tok , kod raskrsnice Vilako , pri ulasku u Čirkin Polje.
Dogovorili smo i povezivanje regionalnog puta od Busnova preko tzv. banske ceste , između Banja Luke ,
prema Bronzanom Majdanu i dalje prema Sanskom Mostu", rekao je Đaković.
 On je dodao da su to projekti čija bi djelimična realizacija počela u ovoj , a završila se u idućoj godini.
 " Imamo i dio projekata koji su vezani za Fond solidarnosti Republike Srpske ,a vezani su za
rekonstrukciju dijela puteva koji su zaostali neriješeni od 2014.godine poslije poplava i o tome smo
razgovarali i vjerujemo da ćemo i taj dio projekata uskoro realizovati", naglasio je Đaković.
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